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Gemeentefonds  -  Inflatiebestendigheid

Veel lokale besturen buigen zich momenteel over hun jaarrekening en meerjarenplanning. 
Met extra aandacht wordt de financiële impact van diverse crisissen bekeken en 
bestudeerd.

Ook in Brugge mocht ik als schepen van Financiën aan de gemeenteraad toelichten hoe 
het met onze boekhouding gesteld was. Het valt op dat de financiële impact van de sterk 
gestegen inflatie meer sporen zal nalaten dan de coronacrisis.

De coronacrisis kunnen wij in Brugge opvangen door de letterlijke lockdown waardoor ook 
onze exploitatie-uitgaven gedaald zijn. De indexering van de lonen als gevolg van de 
gestegen inflatie is echter een pak moeilijker op te vangen. Dat zal Brugge in de komende 
vier jaar zo’n 25 miljoen euro extra kosten. Ook de stijgende energiekosten worden op drie 
miljoen euro extra geraamd en andere exploitatiekosten zijn onderhevig aan toegenomen 
inflatie.

Om bovenvermelde redenen zou ik graag vernemen hoe de minister staat tegenover het 
verzoek van het VVSG (Vereniging van Vlaamse Steden en Gemeenten):

Zal de Vlaamse overheid het Gemeentefonds inflatiebestendig maken door de groeivoet 
van normaal 3,5% per jaar te verhogen als de inflatie meer bedraagt, zoals nu het geval 
is?

Zo ja, zal de minister dan in compensatie voorzien voor de afgelopen periode waarin de 
hierboven beschreven situatie zich voordeed?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Bart Somers (384), Matthias Diependaele (503)



MATTHIAS DIEPENDAELE 
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD
op vraag nr. 503 van 30 juni 2022
van MERCEDES VAN VOLCEM

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Bart Somers, Vlaams minister, 
bevoegd voor Binnenlands Bestuur. 


